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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit lép a rendőrség? " 

Képviselői fogadóórámon jutottak tudomásomra az alábbiak:

A Dunaharaszti Baktay Ervin Gimnázium (2330 Dunaharaszti, Baktay tér 3.) igazgatója 2018 
júniusában feljelentést tett a rendőrségen, mert az iskola környékén kábítószer terjesztés és 
használat gyanúja merült fel.

A rendőrség 13130/2060/2018/BÜ. ügyszámon kezdte meg a nyomozást, melyet 2019. január 22-én
megszüntetett.

A bejelentés alapján a szülők nyomozást nem, mindössze időnként rendőrautó felbukkanását 
tapasztalták az iskola környékén. Elmondásuk szerint a rendőrség egyetlen alkalommal sem keresett
kábítószert az iskolában.

A megszüntető határozat következtében, mivel a szülők szerint a probléma vélhetően nem szűnt 
meg, az iskola szülői munkaközössége 2019. február 27-én ülést tartott. Az ülésen a szülők arról 
ötleteltek, hogy nekik maguknak – a rendőrségi nyomozás megszüntetése után – milyen 
lehetőségeik vannak megbizonyosodni arról, hogy ténylegesen nincs az iskola környékén kábítószer
terjesztés és használat.

Tisztelt Belügyminiszter Úr! Azt hiszem, hogy nyilvánvaló, milyen kockázattal jár, ha az 
állampolgárok azt érzik, hogy az államhatalmi szerv nem megfelelően látja el a tevékenységét, ezért
nekik, maguknak kell az ügyek megoldását kézbe venni. Arról nem beszélve, hogy olyan súlyú 
bűncselekmények esetleges elkövetésének gyanújáról van szó, amelyek megvalósulása az érintett 
korosztályra nézve beláthatatlan egészségügyi, erkölcsi, büntetőjogi következményekkel járhatnak.

Fentiek miatt kérdezem Belügyminiszter Urat:



- miután a kormány kiemelt figyelmet fordít a kábítószer elleni küzdelemre, nem látja-e 
aggasztónak, hogy a rendőrség – a szülők véleménye szerint - ilyen „könnyelműen” kezeli a 
bejelentést és ebből eredően az a látszat keletkezik, hogy a kormány kábítószer elleni küzdelme 
csak írott malaszt?

- a rendőrség tud-e segítséget nyújtani ahhoz, hogy a bejelentők megnyugtató választ kapjanak 
arról: ténylegesen nincs az iskola környékén kábítószer terjesztés és használat?

- lát-e lehetőséget arra, hogy a szülők és az iskola vezetése ismételt meghallgatása, és panaszuk 
nyomán esetleg újra nyomozás induljon az ügyben.

Budapest, 2019. március 1.

Varju László

Demokratikus Koalíció
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